
      

Ulricehamns Idrottshistoriska Sällskap 
 
Verksamhetsberättelse 2019 för Ulricehamns Idrottshistoriska Sällskap. 
 
Under vårt första verksamhetsår har det visat sig finnas ett stort intresse för en förening som 
har till syfte att ge en samlad bild av hur idrottsverksamheten i UIricehamn har utvecklats 
genom åren. Ett bevis för detta är att vi redan första året fått drygt 100 medlemmar. 
 
Styrelsen har haft 7 protokollförda möten. 
Sex idrottskaféer har arrangerats, med mellan 40 till 70 deltagare.  
Mest välbesökt var det när Mats Löwing berättade om sin tid som fotbollsspelande präst. 
 
Vårt sällskap deltog i den frågesport som arrangeras av Wästgöta Idrottshistoriska Sällskap. I 
första matchen blev det vinst mot Mark, men först efter skiljefråga. I den följande omgången 
blev motståndet från Borås för svårt. Boråsarna vann med 15-14. 
 
När vi uppvaktade Tidaholms IHS på deras 30-års jubileum fick vår styrelse en inbjudan till 
att besöka deras museum. Vid detta besök fick vi många goda tips om vad man bör tänka på 
för ett framtida museum hos oss. 
 
Styrelsen har under året bestått av: 
 
Håkan Kannius Ordförande 
Tommy Johansson Vice ordförande 
Bo Melkersson Sekreterare 
Kjell Josefsson Kassör 
Lars-Åke Alterby Ledamot 
Lars-Erik Göthager Ledamot 
Lennart Johansson Ledamot 
Christer Kjellén Suppleant 
Jan-Gunnar Roos Suppleant 
 
Styrelsen tackar för det gångna året och hoppas på en fortsatt god utveckling av Sällskapet. 
 
 
Ulricehamn 9 mars 2020 
 
 
Håkan Kannius 
Ordförande 

 
 
 
 
  

https://www.ulricehamnihs.se/

